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Interpelacja

Zwracam sig w imieniu mieszkanc6w Wloc'lawka o zrriesienie

gminnego poda&u z tytulu posiadania psa.

Mieszkancy prosz4 o to ze wzglgdu na fakt 2e Gmina Miasto Woclawek nie

ptzeznacza tydr 6rodk6w na dzialania ulatwiaj4ce 2ycie czworonog6w i ich

wla6cicieli w naszym mie6cie.

Inne samorz4dy w Polsce z tych Srodk6w np. oplacaj4 wszczepienie identyfikator6w

(chip6w ) psom pozwalaj4cym na ich identyfikacjg w przypadku zaginigcia.

Budowane s4 r6wnie2 obiekty rekrearyjne dla ps6w lub aleje spacerowo -
rekreacyjng a takich dziataf w naszym mieScie nie ma.

W zwiryku z powyZszym niezasadne jest pobieranie oplat za posiadanie psa.

Proszg r6wnieZ o informacjg o skutecznoSci egzekucji w/w poda&u i inlormacjg jakie

dzialanta podejmuje gmina w celu policzaLroici zwierz4t |ylCqct w gospodarstwie

domowym mieszkaric6w Wloclawka.


